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Ми ни стар од бра не Дра ган Шу та но вац и ми ни стар
еко но ми је и ре ги о нал ног развојa Мла ђан Дин кић по -
се ти ли су 1. де цем бра пред у зе ће „Утва” у Пан че ву.

На кон раз го во ра са ру ко вод ством пред у зе ћа, ми ни стри су
са са рад ни ци ма об и шли про из вод не по го не те фа бри ке.

– Ави он ла ста је нај сло же ни ји тех но ло шки из во зни про -
из вод на ше зе мље, из ја вио је ми ни стар Шу та но вац у пан че -
вач кој „Утви”, под се ћа ју ћи да је 2008. го ди не, на кон два не у -
спе ла по ку ша ја аук циј ске про да је, на пра вљен озби љан план за
ре струк ту ри ра ње овог пред у зе ћа ко ји се успе шно ре а ли зу је.

До пре не ко ли ко го ди на, ста ро сна струк ту ра за по сле -
них би ла је ја ко ло ша, што илу стру ју по да ци да је од 170 за -
по сле них, 80 од сто има ло ви ше од 45 го ди на. Да нас је, за по -
шља ва њем мла дих, ста ро сна струк ту ра зна чај но по бољ ша на.

– Обновље не  с у и хале  к оје су  биле  уни штене то ком
бомба рд о вањ а 1999.  године  –  рекао је  Ш ут ан овац  и  ис -
такао  до бру  сара дњу  са лока лн ом с амоупра вом , која ј е
помо гл а у ре гулис ањ у дуговања  панчев ач ке фабри ке,  а
Мин ист арство  одбране  и  Војска Србиј е имају дого во р са
гр адом Па нч евом о  и зградњи  инфраст руктур е  у касарни  у
том  гр аду  што ће  пом оћ и њего вом  р аз воју.

М ин истар  Мл ађа н Динки ћ и зразио је велико задовољ -
ство постигнутим резултатима у обнови производње у фа -
бри ци „Утва”. 

– Сарад њом Ми ни стар ства од бра не и Ми ни стар ства
еко но ми је, уз по моћ пред у зе ћа СДПР, об но ви ли смо про из -
вод њу фа бри ке ко ја је 2008. го ди не би ла у ка та стро фал ном
ста њу. Фа бри ка је у ме ђу вре ме ну при ми ла још 180 љу ди,
та ко да тре нут но има ви ше од 380 за по сле них. Оно што је
нај ва жни је је су уго во ре ни по сло ви. Ави о ни се про из во де,
про да ју се, има мо до бар де ви зни при ход од про да је ви со -
ко ква ли тет них го то вих про из во да. Ср би ја не ма мно го го то -
вих про из во да ко је је спрем на да по ну ди за из воз и ми слим
да је ово не што на чи јем раз во ју и да ље тре ба да се ра ди.
За хва љу јем ми ни стру Шу та нов цу што је по мо гао да на мен -
ска ин ду стри ја по но во за жи ви и поч не да до сти же ону сла -
ву ко ју је има ла у бив шој СФРЈ – на гла сио је Дин кић.

Ми ни стар еко но ми је и ре ги о нал ног раз во ја ис та као је
да ће Ср би ја ове го ди не има ти 200 ми ли о на евра за ра де од
на пла ће ног из во за, уз мно го уго во ре них по сло ва.

– Министарство економије ће наменску индустрију
подржати у наредном периоду. Последњи подаци говоре о
укупном порасту од 21 посто, а септембарски и октобарски
извоз је сада напокон виши у односу на период пре почетка
економске кризе. Успели смо да после једног великог пада
прошле године све надокнадимо. Важно је да ова фабрика,
која има уговорене послове до 2013. године, настави да се
модернизује, а ми ћемо се укључити у проналажење послова
везаних за цивилни сектор, док ће министар Шутановац
дати све од себе, као и до сада, да пронађе послове везане
за војну индустрију – рекао је министар Динкић.

Директор „Утве” Томислав Бјелогрлић изјавио је да је
ова посета прилика да се види докле је одмакао извозни
програм и производња авиона за наше ваздухопловство. 

Б. М. – Н. Д.
Снимио Ј. МАМУЛА

Осим 20 �ви о н� л� ст� ко ј� ј� ку пи ло ир�ч ко 
в� зду хо плов ство, Ми ни ст�р ство од бр� н� ку пи ћ�
још 15 �ви о н�, чи м� с� об�з б� ђу ј� н� ст� в�к с� р�д њ�
с� „Утвом“, р� к�о ј� ми ни ст�р Шу т� но в�ц у П�н ч� ву
и из р� зио ув� р� њ� д� то пр�д у з� ћ� им� к� п� ци т� т� 
и з� дру г� про из во д�, чи м� ћ� с� об�з б� ди ти 
з� по сл� ност и у н� р�д ним го ди н� м� 

Вредни
извозни послови

15. децембар 2010.


